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Besluitenlijst 

Regionale adviescommissie 

Besluitenlijst van de vergadering van 17 mei 2023, 19.30 –  21.30 uur Grote zaal. Gebouw 88, Burg. Brokxlaan 12, Tilburg 

 

Raadsleden  

Aanwezig  Overige aanwezigen Afwezig  

Alphen Chaam Astrid Lanslots-de Vet 

Baarle-Nassau Gerda van den Broek-Brouwers 

Dongen  Cees Zwaal (voorzitter) 

Goirle  Isabelle Visser 

Heusden  René Broos 

Hilvarenbeek Werner Hermans 

Oisterwijk Jan van Ginneken 

Tilburg  Anneke Dunning 

Sander Jennissen (raadsadviseur Gilze en Rijen),  

Skip Anker (plv. griffier Heusden) 

René de Bonte (plv. griffier / raadsadviseur Tilburg) 

Bernadette Elbers, (Regiobureau Hart van Brabant) 

Nikkie Vissers, (Regiobureau Hart van Brabant) 

Annemarie van Wijk (Regiobureau Hart van Brabant) 

 

 

Alphen Chaam Niels Huismans 

Baarle-Nassau Carla Dirven 

Dongen  Marieke Schouten 

Gilze en Rijen Wim Broeders 

Gilze en Rijen Daniel van Dongen 

Hilvarenbeek Cathy Noordergraaf 

Heusden  Hannie van den Dungen  

Loon op Zand Marten Krikken 

Loon op Zand Peter Flohr 

Oisterwijk Femke Pijnenburg 

Tilburg  Ineke Couwenberg 

Waalwijk  Ilona Klerks 

Waalwijk  Benan Koptagel-Demirbas 

 

Fransje Backerra (griffier Heusden) 

Frank van Mil (Regiobureau Hart van Brabant)  

 

  



 

 pagina 2 van 3 

Besluitenlijst 

# Onderwerp Besluit 

B0517-01 Opening en mededelingen De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
Cees memoreert dat op 12 juli leden van het DB aansluiten bij de RAC. Onderwerpen kunnen 
zijn wat DB/AB verwachten van de RAC, hoe de DB-leden de wijziging van klankbordgroep 

Raden naar RAC ervaren, hoe de leden van de RAC zelf het verschil tussen de regionale 
klankbordgroep en de RAC ervaren.  
Afgesproken wordt dat de leden van de RAC voor 7 juni onderwerpen voor bespreking met de 

leden van het DB op 12 juli bij Frank en Bernadette kunnen aanreiken.  
 

De RAC bespreekt het (lage) aantal aanmeldingen voor de radenavond van 24 mei 2023. Naar 
aanleiding daarvan geven de leden aan dat, hoewel de werkdruk hoog is en er soms overlap 
met activiteiten in deelnemende gemeenten is) de radenavonden wel belangrijk worden 

gevonden om gelijke informatiepositie bij alle raadsleden te creëren en het onderlinge 
gesprek te faciliteren.  

Afgesproken wordt 1) dat de conceptplanning 2024 wordt kortgesloten met de gemeente 
Baarle-Nassau om zoveel mogelijk samenloop met raadsactiviteiten te vermijden en 2) dat de 
conceptplanning 2024 wordt besproken in de RAC en de griffierskring. 

B0517-02 Actie- en besluitenlijst 12 

april  2023 

De actie- en besluitenlijst van regionale adviescommissie van 12 april 2023 wordt ongewijzigd 

vastgesteld. 
 
Naar aanleiding van het verslag: 

B0412-04 er is onderzocht of de radenavond 24 mei 2023 kan worden opgenomen i.v.m. 
overlap van een bijeenkomst van de VBG. Dit kan niet omdat er geen apparatuur in huis is en 

de kosten voor inhuur van een extern bureau overstijgen de budgettaire mogelijkheden. 
 
B0412-04 er is onderzocht of de radenavond 7 juni 2023 kan worden opgenomen. De kosten 

voor het opnemen van 1,5 uur plenair deel en één deelsessie bedragen € 965 exclusief btw. 
Het voorstel is om dat niet te doen omdat de opnamen dan slechts een deel van de avond 
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weergeven tegen hoge kosten. De meerwaarde van opnames is dan te beperkt. Het vooraf 
toesturen van de factsheet en het nadien bij andere raadsleden terugkoppeling vragen heeft 

meer informatieve waarde.  
 

B0412-04 er is onderzocht of het haalbaar is om op de radenavond 28 juni 2023 óók (parallel) 
een sessie te organiseren over het proces inkoop sociaal domein.  
Het advies is geweest om dat niet te doen. Hoewel het dan twee onderwerpen uit een ander 

domein betreft (fysiek en sociaal) verplicht het kleine fracties om te kiezen tussen beide 
onderwerpen. Dat zien we als onwenselijk. Verder komt het inkoopteam sociaal domein in de 
komende weken bij alle raden langs voor toelichting. Daarmee wordt de informatiebehoefte 

bij de raden (deels) ingevuld. 

B0517-03 Website regio Hart van Brabant  Nikkie Vissers sluit aan voor toelichting over de nieuwe website. 
Nikkie presenteert de stand van zaken aan de hand van de nieuwe website zoals die live is gegaan.  
De commissie spreekt complimenten uit voor de nieuwe website.  
Afgesproken wordt dat de slides van de presentatie bij de besluitenlijst wordt meegestuurd (zie bijlage 
A).  
De volgende tips worden meegegeven: 
* toevoegen van een vignet “onder constructie” op de website  
* afkortingen beter uitleggen 
* is de aanduiding “collegeleden” niet passender op de pagina van de bestuurders?  
* in de lokale websites een link opnemen naar de website van de regio Hart van Brabant  
* iets meer visuele informatie presenteren bij welke gemeenten deelnemen aan de regio Hart van 
Brabant  
* Reglement van orde van de RAC opnemen  

 


